
 

 

 

 

 

 

To:  G3 Parents 

From:  Dr Agnes Wai, Principal 

Date:  18th May 2020 
 

Alternative Chinese Programme Briefing Session 
 

This year’s Alternative Chinese Programme Briefing Session will be held online due to Covid-19 

pandemic and consequent social distancing. The following information will be conveyed through the 

online briefing session: 

1. The Programme’s philosophy, curriculum, assessment methods and selection criteria. 

2. Overview of the College’s Language Programme 

3. Alternative Language Programme (Chinese) at the College 

4. Junior English Programmes at the College  

5. Information regarding International Baccalaureate Diploma Programme (IBDP) at the College 
 

G3 Parents who are interested in enrolling their children in the G4 Alternative Chinese Programme in 

academic year 2020-2021 should fill out the application form in our School app by 8th June 2020 

(Monday). Successful applicants will be notified in late June. 
 

If you have any enquiries, please contact Ms Katie Wong by email at katiewong@sscps.edu.hk. 

 

 

 

 

因應新型冠狀病毒的疫情，為盡量減少社交接觸及安全起見，本年度之「中文科翱翔
課程簡介會」將改以預先錄製之短片形式發布。簡介會內容如下： 

1. 翱翔課程理念、課程內容、評核方法及挑選入讀準則等各項安排 

2. 中學語文課程概覽 

3. 中學中文科校本課程 

4. 中學初中英文科課程 

5. 國際文憑課程 
 

三年級學生家長如欲替子女報讀二〇二〇至二〇二一年度「四年級翱翔課程」，可填妥
本校手機程式內之報名表，截止申請日期為二〇二〇年六月八日（星期一）。校方將於二〇
二〇年六月下旬確定入選名單，並通知各入選同學。 
 

如有任何疑問，請透過電郵 (katiewong@sscps.edu.hk) 與黃嘉儀主任聯絡。 
 

 以上通告 

三年級家長 

校長 

  衞燕華博士 

二〇二〇年五月十八日  
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